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ÅRSBERETNING 2017 
 

1) ÅRSMØTE OG ÅRSBERETNING 

Årsmøtet 2017 ble avholdt 9. juni i Borgegrend Jaktlavvo, Det var i alt 13 fremmøtte. 

2) STYRET OG VALG 

På årsmøtet ble det valgt styre bestående av fem styremedlemmer og et varamedlem. 
Følgende ble enstemmig valgt: 
• Knut Borge leder/kasserer 
• Bjørn Bergerud nestleder 
• Hans R. Bakken sekretær 
• Bente Molin Kongsgård styremedlem 
• Helge Thorsby styremedlem 
• Leif Bergerud varamedlem 
• Jan-Aksel Svea Revisor  
 
Valgkomite 
Vedtektene inneholder ikke krav om at det skal velges valgkomite. Det var kommet forslag 
om at dette burde velges. Årsmøtet drøftet dette, og sluttet seg til dette, og følgende ble valgt: 
• Bente Molin Kongsgård, og 
• Martin Skriudalen 
Det har i perioden vært avholdt 4 ordinære styremøter. I tillegg har vært avholdt 2 møter med 
løypekjørere i forbindelse med planlegging av vintersesongen 2017/2018. Videre er flere 
saker kommunisert per e-post blant styrets medlemmer. 

3) DRIFTEN AV LØYPELAGET - STYRETS ARBEIDSFORM OG VIRKSOMHET, 
ORGANISERING 

På første møte etter generalforsamling drøftet styret arbeidsform og fordeling av oppgaver 
blant styrets medlemmer. Det var ønskelig at arbeidsoppgavene fordeles på en slik måte at 
alle styremedlemmer blir engasjert. Videre at styret holder møter og behandler aktuelle saker. 
Basert på dette ble en ble enige om en hovedfordeling av oppgaver. 

Mannlige del av styret valgt på årsmøtet 2017.  
Bente var ikke til stede. 
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4) ØKONOMI – TILDEDING AV MIDLER FRA NORE OG UVDAL KOMMUNE 

Under generalforsamlingen 2017 ble informert om at kommunen har endret kriteriene ved 
fordeling av midler til løypekjøring. For Borgegrend Løypelag ble tilskuddet mer enn halvert. 
Konsekvensene av denne endring har vært betydelig dårligere økonomi. Økonomien har vært 
et vesentlig grunnlag for de prioriteringer styret har måtte gjøre for sesongen 2017-2018, og 
da spesielt i forhold til prioritering av løypetraseer og oppkjøring. 
 
For regnskapsåret (kalenderåret) 2017 viser regnskapet et lite overskudd på kr 2 843. I 2016 
ble mottatt løypetilskudd med kr 143 600, mens en etter nye tildelingskriteriene har mottatt kr 
65 570 for 2017. 
«Redningen» for regnskapet 2017 var en vintersesong 2016-2017 med lite snø, og derav mye 
mindre løypekjøring og utbetaling til løypekjørerne. Det ble utbetalt kr 109 988, som er rundt 
kr 60 000-80 000 lavere enn det som tidligere var normalt. 
Bidraget fra hytteeiere/brukere i 2017 ble også lavere enn 
normalt. Dette antas å ha sammenheng med lite snø og dårligere 
løypetilbud. 
 
SESONGEN 2017-2018 
Før utbetaling av midler for sesongen 2017-2018 har kommunen 
krevd at det innleveres  en oversikt som viser hvordan tilskudd 
fra kommunen blir brukt. Det er derfor laget en oversikt som 
viser økonomisk resultat for sesongen 2017/2018. 
 
Det er betalt inn ca kr 78 000 fra hytteeier og andre brukere. 
Antall innbetalinger viser en oppslutning på ca. 41% av hyttene 
vi har i området. 
Totale inntekter med tilskudd og renter ble på kr 146 019 
Totale utgifter frem til 23. mai ble kr 128 095 av dette er kr 122 670 utbetalt til løypekjøring.  
Dette gir oss et foreløpig overskudd for sesongen på kr 17 924 
 
Løypelaget har ikke mye å gå på før vi går med underskudd. Vi har et foreløpig overskudd, 
men det er før eventuelle kostnader til utbedringer av løypetraseer og sporutstyr. Påsken var 
kald med fint vær, det gjorde at det ikke ble behov for mye kjøring.  Hadde vi måtte kjøre et 
par ganger til denne uken ville vi nesten gått med underskudd. En oppkjøring av alle løyper 
koster nærmere 7 000 kr. Nå er løypelaget i en heldig stilling med en god del penger på bok, 
så et lite underskudd hadde gått bra. Men hvis det skal finnes penger til å vedlikeholde og 
oppdatere sporutstyr bør vi være i den situasjonen at løypekjøringen ikke bør tære på den 
oppsparte kapitalen. Løypelaget har hatt en del år med bra tilskudd fra kommunen, den tiden 
kommer nok ikke tilbake. 
Hvis vi tar med et sitat fra saksfremlegget til kommunens behandling av Handlingsplan for 
stier og løyper 4.6.2018 så har vi noe å tenke på. 
 
«109 km løyper i Borgemarka er omtrent like mange km løyper som for hele Tunhovdområdet 
inklusiv Grevsgard/Halgrimsfjell. Borgegrend bør som i andre løypeområder prioritere 
løypekjøringen etter de ressursene de rår over.» 
Det er en oppfatning hos kommunen og de andre løypelagene at vi kjører alt for mye løyper i 
forhold til antall brukere.  
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TILDELINGSKRITERIER 
Styret har sendt skriv til kommunen hvor en har påpekt den endring som har skjedd, og bedt 
om at dette tas opp til ny vurdering og behandling. Klagen for 2017 ble avvist. Fordeling av 
løypetilskudd ligger i handlingsplan for stier og løyper som skal behandles våren 2018,  
 
Styret i Borgegrend løypelag sendte inn et høringssvar der vi ønsket en endring i måten 
tilskudd blir fordelt på. Saksfremlegget til Sti- og Løypenemda ligger når denne årsmeldingen 
ute på kommunens nettsider, og skal behandles 4.6.2018. Rådmannens forslag til innstilling er 
fortsatt fordeling etter antall hytter, det gir oss lite håp om mer tilskudd fra kommunen. 
 

5) UTBEDRING/RYDDING AV LØYPETRASEER - NYE TRASEER 

På årsmøte 2017 ble flere prosjekter drøftet. Styret har følgende kommentarer til prosjektene: 
a) Ønske om å få til fast trase mellom Austhaugen og Liseterbekken (grønnprikka på 

løypekart). 
- Prosjektet legges foreløpig på is. 

b) Mulig trase i åspartiet vest (ovenfor) Øktersætri, fra Klunkhellebekk mot Økteroset. 
Ikke aktuelt for Løypelaget å gå videre med. 

c) Utbedre traseen fra Sloko mot Kråkeskar, lage traseen noe bredere og jevnere (Sloko 
Vel). 
- Dette arbeidet er utført. 

d) Fagerfetdalen – opp mot Fagerfettjønnan – få ryddet noe bjørkeskog m.m. som står i 
traseen (Sloko Vel). 
- Noe utbedret, en del gjenstår. 

e) Litt omlegging av trase mellom Økteroset og Skjønnegrammin (Steinset Økteren 
Hytteforening). 
- Litt flytting av trase i myrpartier i utforkjøringer er utført. 
- Gjenstår å se på/utbedre bratt bakke nederst mot Skjønnegrammin. Det vil bli 
foretatt befaring 2018, og vurdere hva som bør/kan gjøres. Må avklares med 
grunneier, samt lage et budsjett. Se om det er mulig å søke om tilskudd til utbedring, 
og eventuell dugnad fra hytteforening. 

f) Noe rydding av trase mellom Skjønnegrammin og Klunkhellebekk, samt korrigere 
trase mellom Snødokk og Djupedokk. Dog ikke beregnet at det skal kjøres opp fast 
løype her. 
- Ikke aktuelt for Løypelaget å gå videre med. 

g) Stikke trase fra Borgegrammin og inn til Kløvsteindalen – som grunnlag for å gå 
videre innover på Reinsjøfjellet.  
- Ikke aktuell oppgave for Løypelaget. 

 
For neste sesong er det flere punkter å ta tak i, bl.a. er det noen bekkekryssinger som det 
kunne vært lagt klopp over, dette vurderes av dem som kjører.  
For øvrig «mangler» noen sporsettere, er det noen kjenner til sporsettere som ikke blir brukt? 
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6) RYDDING AV STIER 

På årsmøte ble følgende prosjekter ble drøftet: 
a) Rydding av gammel trase over 

Bjorstulfjellet.  
- Traseen er ryddet, og delvis merket 
(Elvestrand Hytteforening). 

b) Gammel sti mellom Skjønnegrammin 
og Høgli. 
- Ikke utført, men grunneier er positiv, 
og vil bli med på befaring. 

 

7) LØYPEINFORMASJON - LØYPEKART 

Skriv med løypeinformasjon og ajourført kart over skiløyper ble 
sendt ut i slutten av desember 2017. Sammen med skrivet ble også sendt anmodning om 
bidrag til løypekjøring med kr 500. Det ble gjort et grundig arbeid med ajourføring av 
hytteeiere/brukere. Det ble sendt ut til 330 adressater, mot tidligere 250. I løypeskrivet ble 
informert om følgende prioritet på oppkjøring av løyper: 
a) Generelt blir alle aktuelle løyper kjørt opp lørdager innen kl.11.00. 
b) Frem til vinterferien vil det bli begrensning i hvilke løyper som kjøres (se løypekart). 
c) Fra vinterferie og ut sesongen kjøres alle løyper, men med hovedvekt på vinterferieuker og 

påsken. 
d) Typiske høyfjellsløyper (som fra Økteren til Reinsjøen, og fra Lauvhaugen mot Hallingnatten) vil 

være avhengig av tilfredsstillende værforhold. 
 
Etter tilbakemeldinger å dømme er ajourført skriv og løypekart bra tiltak. Løypekart og 
løypeinformasjon har også blitt lagt ut på nyetablert Facebookside for Løypelaget. 
 

8) SKISPORET.NO OG BRUK AV GPS I LØYPEKJØRING 

Det har i flere år vært etterspurt oppdatert informasjon 
om når løypene er kjørt opp. Dette har vi fått gjort noe 
med i løpet av sesongen. Løypelaget har nå fått 3 GPS’er 
til bruk i vårt område, 2 av disse er dekket av midler som 
næringsselskapet disponerer, den siste betaler løypelaget 
selv.   
Løypene blir nå sporet på Skisporet.no. Alle omliggende 
løypeområder bruker også skisporet.no for å informere 
om løyper i sine områder. Vi håper dette blir et bra tilbud 
til alle som bruker løypene i Borgegrend. 
 

Bilde fra første turen med 3 GPS’er i drift i Borgegrend 
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9) FACEBOOK - HJEMMESIDE 

Egen Facebookside for 
Løypelaget ble etablert i 
midten av desember 
2017. Siden er en «lukket 
gruppe», og det er 
godkjent 104 medlemmer. 
Hensikten med denne 
siden er å etablere ei side 
som omfatter alle 
områder innenfor 
Løypelaget. Målet er at 
det her skal gis faktiske 
opplysninger, i første 
omgang hvilke løyper 
som kjøres, og samtidig 
kunne gi opplysninger om 
vær- og føreforhold.  
Gjennom vintersesongen 
har det vært jevnlig 
oppdatert informasjon på 
siden, og det er styrets 
oppfatning at opplegget 
med egen FB-side er blitt 
godt mottatt. 
Veldig bra at løypekjørere 
legger ut bilder og 
oppdateringer etter 
oppkjøring. 
 
HJEMMESIDE 
Styret har også planer om 
ei egen hjemmeside for å 
ta vare på med statisk 
informasjon. Det er 
registrert eget 
domenenavn: borgegrend-loypelag.no. Denne er dog foreløpig ikke kommet i drift. 
 

10) LØYPEKJØRING VINTEREN 2017-2018 

LØYPEKJØRERE i sesongen har vært:  
Det har vært litt endringer i kjøring til Lemortjønn, Grotdalen, Sloko og rundt Stornatten 
denne sesongen. Øystein Landsgård meddelte at han ikke ønsket å kjøre lenger. Øystein har 
sammen med Knut Sigurd Haug kjørt i dette området i mange år. Til å overta Øystein sin 
plass er Håvard og Stig Inge Haug kommet inn.  
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Martin Skriudalen og Ole Torger Stangeland  
har i deler av sesongen også bidratt i dette  
området. 
 
Briskerud området og løype opp til 
Korpenatten har i år som i fjor blitt kjørt av 
Eldar og Robin Bekkeseth. 
 
Repeseth området har blitt kjørt av Bjørn og 
Leif Bergerud, siste delen av sesongen kjørte 
de også over mot Skjønnegrammin. 
 
Brattli, Elvestrand, Steinset området, 
Skjærøkterdalen og Reinsjøen har for det mest 
blitt kjørt av Martin Skriudalen. Eirik 
Skriudalen og Kristian Haug har bidratt noe. 
Martin har ønsket noe avlastning i dette 
området for neste år. Robin Bekkeseth har sagt 
seg villig til å være med i dette området neste 
sesong.  
Det har blitt mye kjøring på Martin denne 
vinteren siden han har kjørt nesten hver helg, 
en del helger også over mot Sloko. 
 
Halvor og Leif Haug har også vært 
løypekjørere denne sesongen men de har ikke 
hatt anledning til å være med å kjøre. 
 
STATISTIKK KJØRTE KM 
Hvis man ser på statistikken for året har det 
ikke vært mange helger uten at det har vært 
behov for å kjøre løyper, det har kommet jevnt 
med snø hele vinteren. Det har heller ikke vært 
noe mildvær slik at snøen har falt sammen. 
Ofte nysnø og vind har også gjort at løypene 
blåste fort igjen på utsatte steder. 
 
Vinterferien var uke 8 og 9. Uke 9 ble veldig 
bra, men i uke 8 kunne det vært kjørt noe mer. 
Løypene var kjørt opp første helgen men det 
kom snø i starten av uken slik at løypene 
snødde og blåste igjen. Løypene ble kjørt opp 
torsdag kveld. Det kom noen tilbakemeldinger 
fra de som hadde vinterferie denne uken at de 
ønsket mer oppkjøring av løyper i uke 8. 
Vi var veldig heldig med påsken, kaldt og fint 
vær gjorde at løypene holdt seg veldig bra. 
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Det har totalt blitt kjørt ca 2800 km med løyper, og sesongen har vart fra tidlig i november til 
midten av april. Det har vært en bra sesong og løypekjørerne har gjort en kjempejobb. 
 

 
 

11) RETNINGSLINJER OG GODTGJØRELSE TIL LØYPEKJØRERE 

På møte med løypekjørerne ble det drøftet 
hvor mye de burde ha for å få dekket sine 
kostnader med løypekjøringen denne 
sesongen. Det ble en enighet om å bruke 
samme sats som i fjor, dvs 43,85 kr/km. Dette 
dekker både drift og arbeidskostnader til 
løypekjøringen. 
Alle løypekjørere leverer liste med antall km 
de kjører, det har gitt grunnlaget for summene 
som er betalt ut til løypekjøring. 
 
Det har blitt avklart fra kommune at vi kan 
betale ut inntil 10 000 kr til personer som 
utfører tjenester for løypelaget, uten at 
vedkommende trenger og oppgi dette i sin 
selvangivelse. De som skal ha over 10 000 kr 
må sende faktura. 
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Enkelte løypekjørere treffer du også på ski etter at de har 
gjort unna økta med løyekjøring. Eldar Bekkeseth og Leif 

Bergerud var å finne på Hallingnatten utpå dagen. 



 Borgegrend Løypelag 
 

Borgegrend Løypelag – 914 278 309 Side 8 av 9 Årsberetning 2017 
 

12) JUSTERINGER I LØYPENETTET. SAMORDNING AV INNSPILL. 

Kommunen har bedt om innspill til justeringer i løypenettet, og sier at: Det er igjennom 
vinteren kommet inn forespørsler om endringer i sti og løypenettet. Sti og løypeplanen er 
vedtatt som en kommunedelplan etter plan og bygningsloven, det betyr at sti og løypekartet er 
juridisk bindende. Endringer må derfor dispensasjons behandles etter plan og bygningsloven.  
 
Styret har gått igjennom alle traseene innenfor «Løypeområde 6», som er området til 
Borgegrend Løypelag. Det er foretatt noen justeringer som er meldt tilbake til kommunen. 
 

13) SNØSCOOTERLØYPER 

På årsmøtet i 2017 ble også informert om arbeid 
med etablering av faste snøscooterløyper. En 
forutsetning for å få til dette er at det inngås 
avtaler med aktuelle grunneiere. Tidligere 
styreleder Halvor Haug har jobbet med dette på 
vegne av Løypelaget. Det er inngått avtaler med 
7 grunneiere på en planlagt trase. En grunneier 
ønsker dog ikke å inngå noen avtale, og følgelig 
vil bare en del av planlagt trase bli tilgjengelig. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

BORGEGREND LØYPELAG 25.5.2018 
Styret 

 
Knut Borge, Bjørn Bergerud, Bente Molin Kongsgård, Helge Thorsby, Hans R. Bakken og 

Leif Bergerud (varamedlem). 
  

Halvor Haug ble på årsmøtet takket for mangeårig innsats 
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REGNSKAP 
 

 
Regnskap 2017 Regnskap 2016 Regnskap 2015 

INNTEKTER    
Løypetilskudd fra kommunen 65 570,00 143 600,00 146 994,00 
Bidrag hytteeiere/brukere 49 840,96 66 456,00 65 397,44 
Tilskudd sporsettere fra kommune   48 500,00 
Renter 2 540,41 2 641,43 3 706,56 
Sum inntekter 117 951,37 212 697,43 264 598,00 

 
   

UTGIFTER    
Betalt løypekjøring 109 988,00 170 000,00 192 000,00 
Løypeutstyr/sporsettere   132 520,00 
Utsendelser kart/løypeskriv 3 250 7 066,00  
Møteutgifter 1 850,00   
Div gebyrer 20,00 36,00 644,00 
Sum utgifter 115 108,00 177 482,00 325 164,00 

 
   

ÅRETS RESULTAT 2 843,37 35 215,43 -60 566,00 

 
   

 
   

BALANSE    
Eiendeler    
Bank DNB 15 661,47 8 459,47 645,36 
Skue Sparebank brukskonto 12 269,13   
Skue Sparebank Numedalskonto 196 626,77 213 254,53 185 853,21 
Sum eiendeler 224 557,377 221 714,00 186 498,57 

 
   

Egenkapital og gjeld    
Egenkapital pr 1.1 221 714,00 186 498,57 247 064,57 
Årets resultat 2 843,37 35 215,43 -60 566,00 
Sum egenkapital pr 31.12 224 557,37 221 714,00 186 498,57 
 
 

BORGEGREND LØYPELAG 25.5.2018 
Styret 

 
Knut Borge, Bjørn Bergerud, Bente Molin Kongsgård, Helge Thorsby, Hans R. Bakken og 

Leif Bergerud (varamedlem). 
 


	ÅRSBERETNING 2017
	1) ÅRSMØTE OG ÅRSBERETNING
	2) STYRET OG VALG
	3) DRIFTEN av Løypelaget - styrets arbeidsform og virksomhet, organisering
	4) ØKONOMI – TILDEDING AV MIDLER FRA NORE OG UVDAL KOMMUNE
	1)
	5) UTBEDRING/RYDDING AV LØYPETRASEER - NYE TRASEER
	6) RYDDING AV STIER
	7) LØYPEINFORMASJON - LØYPEKART
	8) SKISPORET.NO OG BRUK AV GPS I LØYPEKJØRING
	9) FACEBOOK - HJEMMESIDE
	10) LØYPEKJØRING VINTEREN 2017-2018
	11) Retningslinjer OG godtgjørelse til løypekjørere
	12) Justeringer i løypenettet. Samordning av innspill.
	13) SNØSCOOTERLØYPER

	REGNSKAP

